
PROTOKÓŁ Nr RG.0002.8.2019 

z  VIII SESJI RADY GMINY KOBIÓR 

z dnia 22 sierpnia 2019r. 

 

Obrady prowadził Przewodniczący Rady Przemysław Sawicki. Otworzył on sesję, 

przywitał zebranych i stwierdził  prawomocność obrad – obecnych 12 radnych.  

W posiedzeniu uczestniczyli również Eugeniusz Lubański – Wójt, Gabriela Zając – Skarbnik 

Gminy, Janusz Mazur – kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej – lista obecności  

w załączeniu. 
 

Przewodniczący przedstawił porządek obrad: 

 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie wymaganego kworum.    

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji, z dnia 27.06.2019r. 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobiór na 2019 rok  

6. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na 

lata 2019 -2026.  

7. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Pszczyńskiemu z przeznaczeniem na przebudowę ul. 

Rodzinnej  

w Kobiórze, na odcinku od parkingu cmentarnego do Drogi Krajowej nr 1. 

8. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały, w sprawie powołania 

komisji stałej - Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

9. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości  

z przeznaczeniem pod plac zabaw.  

10. Sprawy bieżące. 

11. Interpelacje, zapytania i wnioski. 

12. Zakończenie obrad.  

 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

 

3. Przyjęcie protokołu z sesji, z dnia 27.06.2019r. 

 

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Wójt przedstawił najważniejsze sprawy, jakie miały miejsce w czasie od poprzedniej sesji –  

zał. nr 2. 

 

5. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobiór na  

2019 rok. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – J. Mazur przedstawił pozytywną opinię 

Komisji w sprawie projektu uchwały.  

 

W wyniku głosowania przeprowadzonego przez Przewodniczącego Rady uchwała została 

podjęta jednogłośnie. 
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6. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2019 -2026.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów przedstawił pozytywną opinię Komisji w 

sprawie projektu uchwały.  

 

W wyniku głosowania przeprowadzonego przez Przewodniczącego Rady uchwała została 

podjęta jednogłośnie. 

 

7. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Pszczyńskiemu z przeznaczeniem na przebudowę  

ul. Rodzinnej w Kobiórze, na odcinku od parkingu cmentarnego do Drogi 

Krajowej nr 1. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że jest duża szansa otrzymania przez Powiat Pszczyński 

dofinansowania w/w inwestycji ze środków unijnych. Według posiadanych informacji 

rozstrzygnięcie konkursu w tej sprawie ma się odbyć do końca września br. Jeśli 

dofinansowanie zostanie przyznane, to z dużym prawdopodobieństwem inwestycja 

rozpocznie się na początku 2020r. Nasza gmina będzie współfinansowała to zadanie w 

kwocie 900.000 zł.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów przedstawił pozytywną opinię Komisji w 

sprawie projektu uchwały.  

 

W wyniku głosowania przeprowadzonego przez Przewodniczącego Rady uchwała została 

podjęta jednogłośnie. 

 

8. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały, w sprawie 

powołania komisji stałej - Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że rezygnuje z członkostwa w Komisji. Zaproponował 

na to miejsce radnego Dawida Ziena.  

Radny Dawid Zien wyraził zgodę. 

 

Wobec nie zgłaszania innych kandydatur, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

przedmiotową uchwałę.  

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie.  

 

9. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

nieruchomości z przeznaczeniem pod plac zabaw.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów przedstawił pozytywną opinię Komisji w 

sprawie projektu uchwały.  

 

W wyniku głosowania przeprowadzonego przez Przewodniczącego Rady uchwała została 

podjęta jednogłośnie. 

 

10. Sprawy bieżące. 
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Nie zgłoszono. 

11. Interpelacje, zapytania i wnioski. 

 

Przewodniczący Rady zapytał do kogo należy czyszczenie studzienek odwadniających przy 

wiadukcie. Według informacji mieszkańców są one zarośnięte trawą i niedrożne.  

 

Kierownik Referatu G.K. – Janusz Mazur odpowiedział, że roboty te są zlecane przez Zarząd 

Dróg Wojewódzkich firmie zewnętrznej. Niestety są wykonywane tylko doraźnie. Gminna  

brygada komunalna utrzymuje chodniki i zieleń lecz nie posiada odpowiednich zabezpieczeń 

do prac na wiadukcie.   

W najbliższym czasie zostanie skierowany wniosek do ZDW o kompleksowe 

uporządkowanie całej strefy dojazdowej w rejonie Gminnego Ośrodka Sportowego.  

 

Przewodniczący Rady przypomniał o sprawie oznakowania ul. Centralnej, w rejonie 

restauracji „Pod Sikorką”, znakami typu „sierżant”. W rozmowie z dyrektorem Zarządu Dróg 

Wojewódzkich obiecał on, że zostanie to wykonane.   

 

Wójt odpowiedział, że Zarząd Dróg Wojewódzkich ustosunkował się negatywnie do naszego 

pierwszego wniosku w tej sprawie. Na drugie wystąpienie nie otrzymaliśmy odpowiedzi.  

 

12. Zakończenie obrad.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął sesję.  
 

 

Protokołowała Jolanta Niemiec. 

 


